



# الاسم: د. سلمان صيفي الحيسوني

## القسم: الأنظمة.

هاتف المكتب : 7978

البريد الإلكتروني الرسمي : ssalharbi@nu.edu.sa

الموقع الإلكتروني ( إن وجد ) :

## نبذة تعريفية

أستاذ مساعد في القانون الجنائي بقسم الأنظمة في كلية إدارة الأعمال بجامعة نجران , تولى عدد من المهام والمناصب الإدارية في الكلية وعضوا في العديد من اللجان الأكاديمية والمهنية بقسم الأنظمة. يؤمن بأهمية الإبداع والابتكار في مجال العمل والتطوير الإداري. كما يؤمن بأهمية العمل الجماعي وأن جميع المنسويين هم فريق عمل واحد.

## المؤهلات

الدكتوراه في الأنظمة – كلية الشريعة – الجامعة الاسلامية – المدينة المنورة.

الماجستير في الأنظمة – كلية الشريعة – الجامعة الاسلامية – المدينة المنورة.

الدبلوم العالي في الحسبة " المعادل للماجستير وظيفيا " – المعهد العالي – جامعة أم القرى.

بكالوريوس الشريعة – كلية الشريعة – الجامعة الاسلامية – المدينة المنورة.

## النشر العلمي

1- أثر الدليل الرقمي في الإثبات أثناء استجواب المتهم في النظام السعودي من خلال نظام الإثبات الجديد لعام 1443هـ -دراسة تحليلية مقارنة .

2- التكيف الإجرائي للواقعة الجنائية ورقابة المحكمة عليه في الفقه والنظام السعودي-دراسة تحليلية مقارنة

## الأنشطة الأخرى

- المشرف على نادي نزاهة الطلابي المركزي 1442هـ حتى الان.

- رئيس لجنة النظر في اعدار الطلاب في الكلية 1442هـ -1443هـ

- رئيس اللجنة الدائمة لفحص عروض المزايدات العامة في التأجير والاستثمار بجامعة نجران 1442هـ حتى الآن.

- رئيس اللجنة الدائمة للنظر بمخالفات الموظفين في جامعة نجران 1445 هـ.

- رئيس لجنة الخطط والمناهج في قسم الأنظمة 1445هـ

**Name: Dr. Salman Saifi Al- Haysouni**

**Department: Law**

Tel: 7978

E-mail : [ssalharbi@nu.edu.sa](mailto:ssalharbi@nu.edu.sa)

Web Site (Optional) :



## Professional Summary

---

Assistant Professor of Criminal Law in the Systems Department at the College of Business Administration at Najran University. He held a number of administrative tasks and positions in the college and was a member of many academic and professional committees in the Systems Department. He believes in the importance of creativity and innovation in the field of work and administrative development. He also believes in the importance of teamwork and that all employees are one work team.

## Qualifications

Doctorate in Law - College of Sharia - Islamic University - Medina.

Master's degree in Law - College of Sharia - Islamic University - Medina.

Higher Diploma in Hisba "functionally equivalent to a Master's" - Higher Institute - Umm Al-Qura University.

Bachelor of Sharia - College of Sharia - Islamic University – Medina.

## Publications

1- The impact of digital evidence on proof during the interrogation of the accused in the Saudi system through the new evidence system for the year 1443 AH - a comparative analytical study.

Procedural adjustment of the criminal incident and the court's oversight of it in jurisprudence and the Saudi -2 system - a comparative analytical study

## Other Activities

- Supervisor of the Central Student Integrity Club 1442 AH until now.

- Chairman of the Committee for Reviewing Students' Excuses at the College 1442 AH - 1443 AH

- Chairman of the Permanent Committee for Examining Public Auctions Offers in Leasing and Investment at Najran University, 1442 AH until now.

- Chairman of the Permanent Committee to look into employee violations at Najran University 1445 AH.